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Abstract (en)
A holder for packaging elongated cylindrical objects such as pharmaceutical ampoules in two layers consists of a plastic or cardboard panel which
is cut out and folded to form two hollow prismatic supports (26a,26b), e.g. triangular or rectangular in cross-section. The two supports have a series
of transverse slots (9,10) in two different lengths, alternating along the supports so that the objects inserted in them form two separate layers. The
panel forming the supports can be made from a polymer, plain or corrugated cardboard (with or without a polymer coating), moulded cellulose or a
similar material.

Abstract (fr)
Chevalet bicouche pour le conditionnement en deux rangées d'objets cylindriqus allongés tels que par exemple des ampoules pharmaceutiques,
comportant des supports latéraux creux (26a, 26b) pourvus de deux séries d'ouvertures (9, 10), les ouvertures (9) et (10) étant disposées en
alternance et les objets disposés sur la rangée inférieure, coopérant avec les ouvertures (10) ne se trouvant pas au droit des objets de la rangée
supérieure coopérant avec la seconde série d'ouvertures (9). <IMAGE>
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